
Grundejerforeningen Kiplings Allé  

bestyrelsesmøde d. 29 november 2017 
 
Tilstede: 
Casper Juul-Gregersen 
Jeppe Thaarup 
Linda Vabbersgaard Andersen 
Julie Ebak 
 

● Opfølgning fra sidste møde: 
○ Etablering af overkørsel i rabatten til cykelsti 

■ Huskompagniet har ikke mødt nogen krav om etablering af cykel-overkørsel. 
Evt. et punkt til fremtiden. 

 
● Gadelys 

○ Manglende belysning på Karlfeldts allé, forventning om at det bliver ordnet ifbm åbning af 
Egnsplansvejen midt i december. 

○ Gadelampe v nr 21 udskiftet 
● Legeplads og vippe - færdigmelding 

○ Den fulde legeplads med ny vipper synes snarest af kommunen 
● Snerydning 

○ Aftale v Lars Brøndum fortsætter, forventer nyt tilbud i samarbejde m. Huscompagniet 
snarest 

● Kontingent 
○ Mangler kun betaling fra enkelte husstande. 

 
Julefrokost afholdes dato 12/1-18, kl 19.  Jeppe forhører om vi kan være hos Casper Bach. 
 
 Punkter til næste møde: 

○ Fartdæmpning   på   stamvejen:   31,   109,   35   --   Casper   Bach   tager   kontakt 
○ Afskærmning/støjvold mod Karlfeldts Alle: 7, 13, 9, 15, 23 -- Linda tager kontakt 
○ Forslag til generalforsamling og andet forberedelse 

 
 
 
 
 
Generelle punkter til fremtiden: 

1. Grønne områder 
2. Snerydning 
3. Arbejdsdage 
4. Legeplads 
5. Gadebelysning 
6. Byggeri i området 
7. Næste generalforsamling 
8. Evt. 

 


